
Dagsorden                 
MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & 
STED: 

Kirstinedalskolen, torsdag den 30. oktober 2014 kl. 

19.00 – 22.00 

Møde. NR. 3 – 2014/15 

Deltagere: Tommy Gladov – TG  

Lasse Odgaard – LO  

Søren Hesselberg Bruun - SH  

Søren Nicolaisen - SN  

Lene Birk Ottesen – LB  

Sune Hjorth Bach - SB  

Britta Martinetz Iversen – BI  

Frederik L. Bruun (8.B elevrepræsentant)  

Oliver Halkjær (8.A elevrepræsentant)  

Signe W. Hollesen (9.C elevrepræsentant)  

Annelise Sørensen – AS (Pædagog)  

Tine Peitersen - TP (Lærer)  

Hanne R. Andersen - HA (Pæd.adm.afd.leder)  

Tommy Brun Larsen – TL (Pæd.adm.afd.leder)  

Anita Hansen – AH (SFO-leder)  

Tommy Hagel Jensen - TO (Skoleleder) 

Afbud: Hanne R. Andersen, Oliver og Frederik 

Dagsorden 

 

Referat: 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt  

2. Økonomi TL orienterede omkring skolens og 

SFOens økonomi. Det ser fortsat ud 

til, at skolen og SFO kommer ud 

med underskud, men ikke mere end 

forudset. 

3. Folkeskolereformen – status TO orienterede omkring lektiecafe 

og understøttende undervisning. Vi 

er kommet ok i gang. Der arbejdes 

fortsat med at styrke og bedre 

indholdet.  

Bevægelse bliver det næste, der 

bliver fokuseret på. PLC er i gang 

med at samle en vidensbase i forhold 

til dette.  

TO orienterede omkring planen for 

kompetence- udviklingen for 

personalet. 



SB og ledelsen vil fremadrettet 

løbende orientere om fremdriften i 

arbejdet med skolereformen.  

4. Planlægning af 

kontaktforældremøde 7/1 kl. 19-21 

Emnet for mødet er fortsat 

samarbejdet mellem skolebestyrelsen 

og kontaktforældrene samt et fokus 

på fremtidens Kirstinedalsskole. 

TO står for gennemførelse af 

værdispil. 

Tilmelding åbnes den 1.12.2014. 

Emnet kommer på dagsorden   

til næste møde.  

5. SFO Skolepatruljen starter op snarest.  

 

Basen er ved at blive flyttet over i 

SFOens lokaler. 

 

AH skriver ud til forældrene om de 

evt. har spil og legetøj liggende 

hjemme, som SFOen kan få. 

6. Nyt fra elevrådet: 

- Julefodbold 

- Toiletterne 

Elevrådet orienterer: 

 

Elevrådet er ked af, at PLC ikke har 

nok åbningstimer. 

Der arbejdes på en løsning. 

Der sættes printere op i de enkelte 

pavilloner.  

 

Toiletterne er meget beskidte. 

Skolen følger op på. 

 

Julefodbold: Elevrådet foreslår, der 

spilles indledende runder den 

19.12.2014 og finalerne lægges den 

22.12.2014. SB bakker op om denne 

løsning. 

Der laves evt. en fælles 

juleafslutning for hele skolen. 

 

Fælleselevrådet: 

Fredrik er blevet næstformand for 

fælleselevrådet. 

7. Status over elevtal 

- Til- og fraflytninger 

TO orientere omkring til- og 

fraflytninger. 



Siden sidst – en elev udmeldt. 

8. Bordet rundt TO orienterede: 

- Omkring nyansættelser. 

 

LB 

-Der er fortsat meget  

ukrudt omkring skolen.  

 

Der er oprettet et grønt team i 

ejendomscenteret, som skal varetage 

udeområderne. 

 

LO opfordrer til, at der laves en 

opmærksomheds- kampagne ang. 

trafikken omkring skolen i 

tidsrummet, hvor der foregår 

morgenaflevering. Det besluttes at 

invitere politiet på besøg en morgen. 

SB og elevrådet laver kampagne den 

27.11.2014.  

 

TP orienterede omkring lærernes 

dag. Lærerne blev modtaget med 

rød løber, musik og morgenmad. 

 

9. Evt. Næste møde er den 02.12.2014.  

Mødet starter kl. 17:30 

10. Lukket møde  

 


